
Preguntes Ple octubre Consell Insular d’Eivissa:

1. Davant la situació actual del projecte del centre de baixa exigència des Gorg
a Eivissa, amb l’anunci per part de l’ajuntament de la seua redefinició, quin és
el nou termini previst per a la seua execució?

2. Té constància de la realització d'una auditoria en la residència “Colisée Sa
Residència” per part de la Conselleria d'Afers Socials a través d'una empresa
externa, i en cas afirmatiu, quins són els resultats obtinguts i les mesures que
s'estan considerant prendre com a resultat d'aquesta auditoria?

3. En quin estat es troba l'actuació urgent de recuperació i restauració de la
Torre de Sa Blanca Dona?

4. Atesos els elevats costos econòmics i la falta de resultats palpables del servei
de detectius, pensa repetir la contractació el pròxim estiu?

5. Són partidaris d’impulsar una insularització del servei del taxi llevant
competències que actualment tenen els ajuntaments?

6. S’ha arribat a firmar i quin ha set el balanç del “Conveni de col·laboració entre
la Conselleria i el Consell Insular d’Eivissa en la matèria d’inspecció de
transports terrestres en l’àmbit territorial de l’Illa d’Eivissa per a la temporada
turística de 2023”, acordat abans de finalitzar l'anterior legislatura?

7. Pensa el Consell Insular complir amb el protocol firmat l’anterior legislatura
per donar una solució als afectats dels apartaments Don Pepe?

8. Està d’acord el president del Consell Insular amb la segregació d’alumnes per
motiu de llengua?

9. Està d’acord el president del Consell Insular amb l’afirmació de la presidenta
de les Illes Balears, Marga Prohens, quan va dir que demanar el català és un
càstig?

10.Li pareix correcte abandonar el Ple a mitja sessió per assistir a un acte de
festes patronals?


